
Aan: het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Hoorn 

Postbus 603 

1620 AR Hoorn 

Hoorn, 9 oktober 2018  

 

Geacht college, 

 

Op 10 september 2018 stelde ik u vragen over de jeugdhulp in Hoorn. Ik sprak mijn 

bezorgdheid uit over de staat van de jeugdhulp in onze gemeente. Op 4 oktober 2018 

ontving ik van u de beantwoording. Over deze antwoorden kan ik echter kort zijn, niet 

volledig en teleurstellend. Alsof u zowel onze vragen als de nijpende problemen in de 

jeugdzorg niet serieus neemt. Uw antwoorden zijn namelijk nietszeggend. Zo ontwijkt u mijn 

vraag over de problemen die er zijn geweest met de aanbesteding van jeugdbescherming 

tijdens het afgelopen jaar, geeft u geen antwoord op de vraag hoelang de wachtlijsten voor 

jeugdigen nu precies zijn en doet u voorkomen dat u niet wist dat ik in mijn laatste vraag 

verwees naar een toezegging van de wethouder om een college informatiebijeenkomst te 

plannen over Veilig Thuis. Ik voel mij dan ook genoodzaakt vervolgvragen te stellen en hoop 

dat u dit keer mijn vragen serieuzer zou willen beantwoorden. 

 

1.   Ten aanzien van de aanbesteding van de jeugdbescherming is het niet gelukt is 

om een nieuwe aanbesteding te doen voor 2019. De bestaande contracten zijn nu 

dus verlengd met een jaar en er kan dus nog geen start worden gemaakt met de 

resultaat gerichte inkoop. Mijn vraag nu is dan ook: wat is er het afgelopen jaar 

misgegaan in de onderhandelingen rondom de inkoop van jeugdbescherming 

waardoor het niet gelukt is een aanbesteding voor 2019 te kunnen doen? 

 

2. Met welke specialistische hulpverlenersinstanties zijn jullie in gesprek om de 

zorgcontinuïteit van de cliënten van het Huis vol Compassie te kunnen waarborgen. 

 

3. Wanneer denkt u meer te kunnen zeggen over de overdracht van cliënten van het Huis vol 

Compassie naar andere, specialistische hulpverleners? 

 

4. Hoelang zijn de wachtlijsten op dit moment voor jeugdigen die specialistische hulp nodig 

hebben? 

 

Ook nu zien wij uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Namens de PvdA Hoorn, 

Arnica Gortzak 

 


